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Jelen vannak: 

 Szavazati joggal: Vida Nikolett, Fáki Anna, Horváth Luca, Seres Ákos, Kiss Tibor 

 Tanácskozási joggal: Schőn Tímea, Schneider Tímea, Tamási Tímea, Virág Fausztin Asztrik, 
Markó Ádám, Kiss Nóra, Szakály Emese, Herendi Zsolt, Fellner Máté, Nyitrai Károly, Józsa 
Kornél, Toma Zsófia, Tóth Marcell Dávid  

Az ülés emlékeztetője: 

 16:07-kor Vida Nikolett megnyitja az ülést. 

 Az ülés 5 fővel határozatképes. 

 Vida Nikolett javasolja Horváth Lucát szavazatszámláló biztosnak. 

1/2016 (IV. 26.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 5 fővel, 
egyhangúlag támogatja, hogy Horváth Luca legyen a szavazatszámláló bizottság. 

 Vida Nikolett javasolja helyszíni jegyzőkönyvvezetőnek Antal Ádámot. 

2/2016 (IV. 26.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 5 fővel, 
egyhangúlag támogatja, hogy Antal Ádám vezesse a helyszíni jegyzőkönyvet. 

 Vida Nikolett a Bizottság levelezőlistájára előzetesen elküldte a tervezett napirendet, és ehhez 
képest nem tesz módosítást.  
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3/2016 (IV. 26.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat 18 óra 09 perckor: A Bizottság 
5 fővel, egyhangúlag támogatja, hogy az ülés napirendje a kiküldött szerint legyen. 

Vida Nikolett megnyitja az első napirendi pontot, a bejelentéseket 18 óra 09 perckor. 

Bejelentések: 

 Vida Nikolett a képviselőválasztásról számol be: 6 képviselő közül Schőn Timi visszalépett, a többi 5 
embert támogatta a szakterület, hogy képviselő lehessen.  

 Lezajlott a Náboj matematikaverseny, valamint a Tortúra is, mindkettőről Kiss Tibor beszél röviden. 
A Tortúán nagyjából 14 fő vett részt, ebből 9 gólya volt. 3 bárczis is részt vett a csapatban, valamint 
4 beválasztott mentor is ott volt a csapatban. 

 Pí napi pikniket is megszerveztük, köszönet érte Kincsőnek, nincs jelen, hogy beszámoljon róla, de 
a rossz idő ellenére nagyjából 10-en mentek el kirándulni a Pilisbe. 

 Lezajlott a mentorkiválogatás. 

 Új hallgatói kezdeményezés indult, nyári szakmai tábort szeretnének rendezni július 20-a körül, 6 
nap 5 éjszakára. Tervezett helyszín; Keszthely. Délelőtt előadásokat lehetne hallgatni, délután 
szabadabb programok lennének. Már zajlott egyeztetés erről a táborról a hallgatói alapítvánnyal. 

 Horváth Luca számol be néhány történésről. Jüttner Alpárt a Kari Tanács adjunktussá választotta. 
Megszűnt a Tudománytörténet és Tudományfilozófia Tanszék. Halad a matekos-fizikus bográcsozás 
szervezése, bár kisebb problémák merültek fel a Kcssk-ban érvényben lévő csendrendelet miatt. 
Május 13-án tartják a záró Küldöttgyűlést, az alakuló pedig valószínűleg 21-én lesz.  

 Vida Nikolettet a Küldöttgyűlés április 12-én szakterületi koordinátorrá választotta.  

Vida Nikolett lezárja a napirendi pontot és megnyitja a következőt 18 óra 19 perckor. 

Gólyatábori pályázat: 

 Jelenleg egy pályázatot küldtek be, és ezt szeretnék most a pályázók véleményezni a szakterület 
által. Május 7-ig van határidejük a Választmány felé benyújtani a pályázatot.  

 Fáki Anna és Schneider Tímea kijönnek, nem ismertetik a pályázatukat, inkább a felmerülő 
kérdésekre szeretnének válaszolni. 

 A felsőbbéves kérdésről kapcsolatban nem tőlük függ a dolog. Nem kell nekik elbeszélgetés, ők 
legalábbis így gondolják, esetleg a mentorok szempontját veszik figyelembe. Horváth Luca 
megkérdezi, hogy kellenek-e nem ELTE-s hallgatók, míg erre Fáki Anna úgy gondolja, hogy mivel ők 
is sokat tettek a GT-ért igen, de meg kell tartani az egyensúlyt. 

 Antal Ádám a személyes motivációjuk felől érdeklődik, valamint az együttműködésről. Timi élvezte 
a szervezést, jól megy, Anna pedig kamatoztatná a tapasztalatát. Mindketten jól kijönnek 
egymással, és a bárczi főszervezőkkel is. 

 Vida Nikolett kérdez: milyen hibák voltak tavaly – Schneider Timi: a főszervezők személyénél 
lehetett nagy súrlódási felület, de ezt idén át akarják hidalni. Anna szerint a tapasztalathiány is 
fontos volt. 

 Horváth Luca paradoxnak érzi az időpont és a népszerű rendezvények körüli részt. Timi azzal 
válaszol, hogy már Juliék egyeztettek ezzel kapcsolatban. 

 Niki gondolatára reagálva Anna tervezi tapasztalt emberek segítségkérését. 

 Niki kérdez: hogyan tervezitek a szakterülettel való együttműködést? Timi: folyamatos beszámolók, 
tájékoztatás, véleménykérés.  
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 Luca rákérdez, hogy hogyan gondolják a részvételi arányok növelését. Timi úgy gondolja, hogy jó 
lenne a tanárisok arányát növeli, valamint jó dolognak tartja, ha beszélünk a promóciókról, és a 
facebook eseményről. Anna akarja tartani az e-mailes meghívót, valamint a postai levelet is. 

 Markó Ádám szeretné, ha korábban kapnák meg a gólyák a levelet, de ezt nem a főszervezőktől 
függ. 

 Antal Ádám a junior főszervező posztról érdeklődik. Timi úgy gondolja, a mivolta ennek a posztnak 
az, hogy jövőben ő lehessen a főszervező, ha ilyet találnak, persze.  

 Horváth Luca a 2015-ös költségvetési adatok hiányáról kérdez. Anna nem látta a költségvetés 
értelmét, és nem is kutatott a tavalyi adatok után, hiszen ez javarészt nem rajtuk fog múlni. Luca 
visszakérdez a TTK HÖK támogatására, de Anna azt mondja, hogy erről inkább Választmányon 
egyeztetnének. Zsoltival kommunikáltak egy keveset. 

 Antal Ádám kérdez: nem lesz necces a tervezési időszak? Timi: Juliék már elkezdték, nem vagyunk 
annyira lemaradva, Anna hozzáteszi, attól is függ, hogy kérnek-e majd részleges programtervet. 

 Niki a honlapról kérdez, de a jelöltek nem tudják, nincs hozzáférésük az oldalhoz. 

 Antal Ádám a mentorokkal való közös munkáról kérdez. Timi szerint tök király, ha megismerkednek 
a szervezőkkel, nem gondoltak változtatásra. Jó lenne a menioroknak, ha beszélgetnének a 
programfelelőssel. Anna szeretné mielőbb megismerni a meniorokat. 

 Tamási Timi a szervezői szempontokról kérdez. Anna szerint a motiváció, az elképzelés a fontos, 
valamint hogy meglegyen az egyensúly a tapasztalt és az új emberek között. 

 Fáki Anna távollétében, határozatképesnek maradva először szimpátiaszavazáson a szakterület 
támogatta őket, majd a bizottság is szavaz. 

4/2016 (IV. 26.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat 19 óra 06 perckor: A Bizottság 
4 fővel egyhangúan támogatta, Schneider Tímea és Fáki Anna gólyatábor főszervező 
programfelelősi pozíciójukat. 

Vida Nikolett lezárja ezt a napirendi pontot, és a félév menete napirendi pontot nyitja meg 19 óra 09 
perckor. 

Félév menete 

 Niki az elkövetkezendő idő programjairól beszél. A LEN sátorra több jelentkező is akad. 

 Páran jelezték, szeretnének GyógyMatekos színekben induló futócsapatot. 

 Niki kiemeli, hogy fontos lenne a MASZAT-ot reklámozni. Arculattervezésre buzdítja a szakterületet, 
de nincs vállalkozó. Jó ötlet lenne hirdetni a nagyobb előadásokon, esetleg gyakorlatokon is. 

 A Matszacs honlap stagnál. 

 A szakirányválasztó fórumról is beszélgettünk, abban mindenki egyetért, hogy hasznos. Virág 
Fausztin Asztrik ötlete, hogy több kitektintés lehetne benne a mesterszakokra. A szakterület 
egyhangúan egyetért abban is, hogy korábban kellene megrendezni, amennyiben erre van 
lehetőség, hogy legyen idő dönteni.  

Vida Nikolett lezárja ezt a napirendi pontot, és megnyitja a következőt 19 óra 18 perckor. 
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Egyebek 

 Vida Nikolett a kvízestről kérdez. Seres Ákos szólal fel, hogy leállt a szervezés. A végére leginkább 
kifutottak az időből. Ákos szerint nincs elég ember a szervezéshez, ennél több kell, és így inkább 
elhalasztották, nehogy egy összecsapott kvízestet szervezzenek meg.  

 Timi szerint, mivel sok az érdeklődő, lehet a regisztrációs hét közelében megszervezni, és így a 
gólyák könnyen rákaphatnak.  

 Sok ötlet felmerült: szponzor keresés, okostelefonokkal való megoldás, stb. 

 Niki felveti a szabadulószoba ötletét, mint csapatépítés. Sokan jónak találják az ötletet, olyan 5-6 
fővel lehet ideális. Talán póthéten? 

 A kocsmatúráról is volt szó: lehet, hogy a Tanári Napokkal egy időben lesz, és lehet ekkor érdemes 
lenni átrakni. 

 Világuralom: hova tovább? 

Vida Nikolett 19 óra 36-kor lezárta az ülést. 

Határozatok: 

 

1/2016 (IV. 26.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 5 fővel, 
egyhangúan támogatja, hogy Horváth Luca legyen a szavazatszámláló bizottság. 

2/2016 (IV. 26.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 5 fővel, 
egyhangúan támogatja, hogy Antal Ádám vezesse a helyszíni jegyzőkönyvet. 

3/2016 (IV. 26.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat 18 óra 09 perckor: A Bizottság 
5 fővel, egyhangúan támogatja, hogy az ülés napirendje a kiküldött szerint legyen. 

4/2016 (IV. 26.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat 19 óra 06 perckor: A Bizottság 
4 fővel egyhangúan támogatta, Schneider Tímea és Fáki Anna gólyatábor főszervező 
programfelelősi pozíciójukat. 

 


